## 南加州中華文化協會

## Chinese Culture Association of Southern California 南加州中華文化協會附屬喜瑞都中文學校

March 23, 2020 / 二〇二〇年三月二十四日三

Dear CCS parents,

The CCS teachers and staff have been working tirelessly to implement remote learning to continue providing Chinese language education to their classes. Their commitment to ensuring CCS students continue to learn during this global challenge is inspiring. We hope that you are inspired as well to keep your student's learning moving forward even when at home as the world practices social distancing.

CCS will return to instruction via remote learning on March 28 until the end of the school year. You will receive communication from your language teachers about the implementation of remote learning for your student's classes. For future updates please check <a href="https://www.cerritoschineseschool.org">www.cerritoschineseschool.org</a>.

As activity classes are difficult to teach remotely given their hands-on nature, and to support the resources needed to implement and maintain remote learning, we have opted to cancel those classes with the exception of Chinese yo-yo which has developed a trial method.

We appreciate your continued support and participation during this unprecedented time. As a non-profit organization whose mission for over 40 years is to teach Chinese language and culture, CCASC/CCS is only as strong as its member families like you.

Please feel free to contact us at <u>info@cerritoschineseschool.org</u> with any questions or concerns.

各位喜瑞都中文學校的家長、

中文學校的教職員們在過去的這一段時間內,不斷的努力於設置中文遠距教學。他們在目前這麼艱難的 狀況下,為了能延續中文教學所付出的心力實在令人激賞。在目前保持社交距離的限制下,我們希望您 也能跟我們一同為了您的孩子的學習成長而加油!

喜瑞都中文學校會在3月28日透過線上遠距教學恢復授課。學校將持續線上教學,直到另行通知。未來 有任何更新消息都會透過學校網站公告 (<u>www.cerritoschineseschool.org</u>)

因為遠距教學的實行上有難度,所以目前只能遺憾的取消除了扯鈴課之外的所有才藝課。

感謝您一直以來的支持及參與!推行華語教學及中華文化四十年來,南加州中華文化協會及喜瑞都中文 學校全因您的參與而茁壯。

若您對CCASC或是CCS有任何建議或是問題,可發郵件到<u>info@cerritoschineseschool.org</u>,我們會盡快回 覆您。